

Date: 13 July 2014
Ref: CA/B/ZT/14/041

Dubai Financial Market
P.O.Box: 9700 - Dubai - UAE

Securities and Commodities Authority
P.O.Box: 33733 - Abu Dhabi - UAE

التاريخ: ١٣ يوليو ٢٠١٤
المرجع: CA/B/ZT/14/041

سوق دبي المالي
ص.ب: ٩٧٠٠ - دبي - الامارات العربية المتحدة

هيئة الأوراق المالية و السلع
ص.ب: ٣٣٧٣٣ - أبو ظبي - الامارات العربية المتحدة

**Results of the Extraordinary General
Assembly Meeting of
Drake & Scull International PJSC Held on
13th July 2014**

**نتائج اجتماع الجمعية العمومية الغير عادية لشركة
دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع المنعقد
بتاريخ ١٣ يوليو ٢٠١٤**

We would like to inform you that Drake & Scull International PJSC Extraordinary General Assembly Meeting was held for the second time on Sunday 13th July 2014 at the Westin Hotel, Jumeirah, Dubai at 05:00 PM as the quorum of the first Extraordinary General Assembly meeting was not met ,the following points were discussed and approved at the EGM :

يرجى العلم بأن شركة دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع قد عقدت اجتماع الجمعية العمومية الغير عادية الثاني وذلك لعدم اكتمال النصاب القانوني لاجتماع الجمعية العمومية الغير عادية الأول وذلك يوم الأحد الموافق ١٣ يوليو ٢٠١٤ في فندق ذا وستين، الجميرا، دبي. وذلك في تمام الساعة ٥:٠٠ من بعد الظهر ولقد تم مايلي:

1. The employees share options plan has been introduced and all shareholders queries in this regards were answered.
2. Approved increasing the share capital of the Company by issuing convertible bonds in the amount of AED 10,000,000 at an issue price of one dirham for the Employees share option plan noting that the Company will not collect the amount of the shares and the shares will be considered as compensation and bonuses for the employees.
3. The Board of Directors presented the reasons and justifications for issuing convertible bonds for the strategic partner and answered the queries of the shareholders in this regards.

١. استعراض آلية تطبيق برنامج تحفيز الموظفين و تم الرد على استفسارات المساهمين في هذا الشأن.

٢. الموافقة على زيادة رأسمال الشركة عن طريق اصدار سندات قابلة للتحويل الى اسهم بقيمة ١٠,٠٠٠,٠٠٠ درهم اماراتي بسعر اصدار درهم اماراتي واحد لبرنامج تحفيز الموظفين علما بأنه لن يتم تحصيل قيمتها و اعتبارها تعويضات و مكافآت للموظفين.

٣. قام مجلس الادارة بشرح اسباب و مبررات اصدار السندات القابلة للتحويل الى اسهم اغرض ادخال الشريك الاستراتيجي و تم الرد على استفسارات المساهمين في هذا الشأن.



Drake & Scull

4. Approved increasing the share capital of the Company by issuing convertible bonds in the amount of AED 55,000,000 in order to enter strategic partner where the conversion price is the market price for the shares at the date of conversion and the conversion price should not be in any way less than the nominal value of the share, and to authorize the company's Board of Directors to negotiate the terms and conditions of the convertible bonds to approve and execute the same.

٤. الموافقة على زيادة رأسمال الشركة عن طريق اصدار سندات قابلة للتحويل الى اسهم بقيمة ٥٥,٠٠٠,٠٠٠ درهم اماراتي لغرض ادخال شريك استراتيجي للشركة، على ان يكون معامل التحويل هو القيمة السوقية للسهم في تاريخ التحويل على ان لا يقل معامل التحويل بأي حال من الأحوال عن القيمة الاسمية للسهم , و تفويض مجلس إدارة الشركة بالتفاوض على شروط و أحكام السندات القابلة للتحويل و الموافقة عليها و تنفيذها.



زينة الطبري

Zeina Tabari

Chief Corporate Affairs Officer

زينة الطبري

رئيس شؤون الشركة التنفيذي



Drake & Scull International PJSC

P.O. Box 65794 Dubai - United Arab Emirates Tel: +971 4 811 2300 Fax: +971 4 811 2305

www.drakescull.com

